
 
Referat for bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Onsdag d. 04.05. 2022 kl. 18.00 – 20.00 
Indkaldt:  
Anders Bondo (ABO), Birgit Belling (BB), Kaj Nielsen (KN), Anette Nielsen (AN), Randi Andersen (RA), Judith 
Bruun (JB) Casper Schneidereit(CS) 
 
Afbud fra: AN 
Mødeleder: AB 
Ref: KN 

Træffetid d.3.5.22 kl 17.30 Ingen fremmødte  
Vi undersøger om mødedagen kan flyttes tilbage til Tirsdag, så der ikke er 
fremmøde 2 dage i træk. 

Velkomst AB 
Velkommen til Casper S. 
Godkendelse af referat  3.3.2022  AN 

Referatet blev godkendt. 
Referat fra generalforsamling blev godkendt og bestyrelsen konstituerede 
sig uden ændringer. Anders formand, Birgit Kasserer, Anette Referent, Kaj 
Næstformand 

2. Orientering: Siden sidst! 
a. Opbevaring: Borde, stole, ledninger  

m.m. på Tyreholm 

Evalueringer:  
b. Generalforsamling d. 28.3.22 
c. Åbning af MC-fest på havn 14.4.22 
d. Hundelegeplads,v/ A. M. Christensen. 
Møde m/ Kaj 

Henvendelser: Øvrige 

e. Rådhusforeningen  arrangement  
f. Frederik Cordes : Vandtårnet 
g. Art Nordfalster: Økonomi – Genf.  
h. Ny Turistsammenslutning: Møder 
i. Kulturelt Samråd: Rep. Møde  
j. Facaderådet 
k. MC venner (Søren ny formand) 

 
A. Det hele er nu anbragt på Tyreholmen, hvor det er Anders som har 

nøgle.  
B. Vi var glade for dagen og fremmødet 
C. Motorcyklernes venner vil gerne være med til at arrangere næste år. 

Det ville være godt med lidt mere festivalstemning med mere 
publikum. Casper vil gerne arbejde med at promovere mere. Det 
skal stå meget tydeligt, hvem præmierne skal deles ud til.  

D. Vi har afholdt møde og talt projektet lidt igennem med hende, hvor 
hun. Gerne vil lave en forening, således at der er er en talsmand og 
ikke flere i kontakten med kommunen. Det er aftalt at DGI hjælper 
omkring etablering med vedtægter etc.  

E. Det bliver den 23.05.2022 Vi har haft en diskussion af at inkludere 
rådhusforeningen i Liv i Stubbekøbing. Vi vil sikre et møde med 
kommunen snarest. Anders og Kaj tager teten. 

F. Vi har meldt tilbage, at der ikke har været vist interesse, når vi har 
spurgt. 

G. De vil gerne deponere deres midler hos Liv i Stubbekøbing, da de går 
i dvale.  Dette har vi sagt ja til. 

H. Sammenslutningen af turistaktører på Lolland Falster blev stiftet, 
hvor Liv i Stubbekøbing understøtter Anders i Kasserer posten.  

I. Anders blev genvalgt som formand 
J. Facaderådet har nedlagt sig selv. 
K. De vil gerne have et mere formelt samarbejde 
 

 

3. Økonomi: 
a. Status og afregninger m.m.  
 Status vedr. Stubbekøbing bogen 

3 A Der kommer mange henvendelser om løb og der bliver solgt mange. Der 
bliver bestilt 150 ekstra, et tredje oplag. Der kommer et pænt overskud 
derfra. 
 

4. Projekter:  
a. Tomme butiksvinduer   
      BB,AN,JB oplæg- Tanja Beckmann 
b. Depot/scenevogne AB 14.000 
c. Lovestorm flag – 10 stk 
d. Havnens dag 11.6.22 

 
4 a. Intet nyt, men Judith følger op  
4 B. Anders er i gang med etablering, men har brug for nogle hjælpere. 
Casper henvender sig til CELF for at høre om de kan hjælpe. 

about:blank


 
e. Foreningernes dag den 21.8.22  
Dato og indkald til planlægning 
Musik: Lars Brandt, video, ansøg/møde 
Postorkestret - ok 
f.Samarbejde med MC venner 
g. Facebook  RA 
h. Hjemmesiden JB 
i. Velkomst arr. Nye borgere 30.4.22 
Guldborgsund - sept nyt møde 
j. Forrykte festivallen d. 3-4.6.22 
K. gadeteater fra Masken 
L. Skovens dag 
M. Netto 
N Årets Flise 
 

4 C Har modtaget dem, nu skal der laves noget der gør dem til 
Stubbekøbings flag. Birgit går videre omkring brodering og  Anders med 
stænger. Med stjerne på. 
4.D Vi glæder os over at de virker til at have styr på alt.  
4. E Onsdag den 18.05.22. 18.30 er der planlægningsdag i arbejdsgruppen. 
Der 2 orkestre indover, som Anders har møde med fredag. 
4 F  Se tidligere punkt. 
4 G  der opdateres løbende 
4 H Judith vil kontakte foreningerne og spørge om de har noget der skal 
lægges op, men får også henvendelser om at komme på.  
4 i Casper vil gerne være på. 
4 J De virker til at have styr på 
4. K Det bliver fredag den 23. september, evt. på torvet 
4.L Vi får det på Facebook 
4. M Drøftede de lidt generelle udviklinger af byen. Der er behov for cykel 
reparatør/komponenter for cykelturister. 
4. N Dette tager vi op ved næste møde. 
 
 
 
 
 
 

5. To do listen 
a. Aldi grunden , Tårnmast 
b. Silo & Havnen Lokalplan 
c. Visionsplan LIV 
d. Cykelvenlig by 
e. Stubbekøbing Film 

Punkterne under 5 udsættes til næste gang. 
 
 
 
 

6. Evt.  
 
 

7. Næste møde 1. tirsdag i mdr. 7.6.22. Kl. 18. Åbent kontor 17.30 
 

about:blank

